
Inbreng GroenLinks Venlo op Gemeentebegroting 2018, uitgesproken woensdag 7-11-2018 door 
fractievoorzitter Wim Janssen in de 1e termijn 

 

Voorzitter,

Dit college neemt de verantwoordelijkheid om Venlo financieel weer gezond te maken. Zij gaat 
daarbij pijnlijke keuzes niet uit de weg. Dapper en verstandig! GroenLinks kan zich in grote lijnen 
in deze begroting vinden.

Maar onze fractie vindt ook dat een aantal maatregelen te fors ingrijpen in de Venlose 
samenleving. 

Wij willen, gezien de uitkering van 21 miljoen, ruimte maken om enkele keuzes te schrappen of op 
zijn minst te heroverwegen en eerst van nieuw beleid te voorzien.

Sport en cultuur is de cement van onze gemeenschap. Dit werk van veel vrijwilligers, verdient onze 
steun.

Maar onze fractie is van mening dat de huidige subsidieverstrekking hard toe is aan herijking. 
Nieuw beleid!

Verenigingen bijvoorbeeld, moeten meer de samenwerking zoeken. Op het veld misschien tegen 
elkaar; maar buiten het veld vooral met elkaar.

En als de gemeente geld verstrekt aan b.v. verenigingen mag zij daar, als het aan GroenLinks ligt, 
ook iets voor terug verwachten. De volleybalclub die mee helpt de wijk schoon te houden. De 
harmonie die een bijdrage levert aan de integratie-opgave en mensen met een buitenlandse 
achtergrond een plek biedt om mee te doen. Het zijn zo maar wat voorzetjes. Maar GroenLinks ziet 
graag deze wederkerigheid terug komen in nieuw beleid.

Van groot belang voor onze partij is de onvoorwaardelijke ondersteuning van mensen die mee 
willen doen maar dit door armoede niet kunnen, ongeacht de leeftijd. Eerlijk delen is voor GL een 
kernwaarde!

De geplande bezuinigingen op kunst en cultuur hebben binnen onze fractie en achterban voor flinke
onrust gezorgd. 

GroenLinks is er echter van overtuigd dat er bij sommige instellingen efficiënter en doelmatiger 
gewerkt kan worden. De kosten voor de overhead staan niet altijd in verhouding tot de subsidie, of 
het totaal aantal mensen op de werkvloer.

Toch vragen we het college om deze bezuinigingen te heroverwegen en in elk geval met deze 
partijen eerst het gesprek aan te gaan hoe het anders kan. 

GroenLinks sluit zich dan ook aan bij de wens van EenLokaal om een aantal 
bezuinigingsvoorstellen te heroverwegen middels een amendement.

Het zwembad. GL gaat er mee akkoord het bad te sluiten per 1-1-2020. Echter onder de 
voorwaarde dat er wordt gewerkt aan plannen voor een nieuw bad. Dat Venlo daar de komende 
jaren geen budget voor heeft zal duidelijk zijn en de GroenLinks-fractie roept partners dan ook op 
om samen met de gemeente te komen tot plannen voor een nieuw bad. Een publiek private 
samenwerking, zoals in Culemborg, zou volgens ons een mooie oplossing kunnen zijn.

Daarom dienen wij de motie van onze collega’s van de SP mee in!

Helaas zien wij in deze begroting bijzonder weinig terug van onze C2C ambities en duurzaamheid, 
behalve dat er 100.000 euro wordt bezuinigd.



Onze vraag aan het college; wat gaat u het komende jaar wel doen aan duurzaamheid en C2C?

GroenLinks ziet een kans om economische ontwikkeling en duurzaamheid meer met elkaar te 
verbinden.

Aan de ene kant is er budget voor PR voor Venlo en acquisitie van bedrijven die onze economie 
kunnen versterken. Aan de andere kant heeft Venlo de ambitie om een circulaire hotspot te zijn. 
Daarom twee vragen:

 Is het college bereid om circulariteit en duurzame energie als basisprincipe te verankeren en
mee te nemen bij de uitvoering van de programma’s PR en acquisitie?

 En kunt u over concreet behaalde resultaten de raad rapporteren binnen een termijn van 6 
maanden?

Zou het college dit toe kunnen zeggen?

Voorzitter, de Venlose spaarpot is met die 21 miljoen weer gevuld met een mager bodempje maar 
nog lang niet genoeg om uit de gevarenzone te zijn. Maar bezuinigen kan anders, evenwichtiger en 
misschien ook slimmer!

Onze fractie roept het college op om bij het maken van dit nieuwe beleid, behalve stakeholders 
vooral ook burgers te betrekken.

Overigens is GroenLinks van mening dat er politiek veel meer aandacht moet zijn voor onze 
leefomgeving. De afgelopen decennia is het aantal insecten afgenomen met 70%, wereldwijd de 
populatie van wilde dieren afgenomen met 60% terwijl het aantal wereldburgers is verdubbeld. 
Gezond verstand zegt dat hier iets moet gebeuren; ook in Venlo!


